
 

ZAPISNIK 

sa 48. sjednice Savjeta Agencije za sprječavanje korupcije 

održane 23. juna 2017. godine 

 

Sjednica je počela u 11 sati. 

Predsjedavala je Goranka Vučinić, predsjednica Savjeta Agencije. 

Sjednici su prisustvovali: Ristan Stijepović, Radule i Žurić, članovi Savjeta Agencije i 

Aleksandra Vojinović, sekretar Savjeta Agencije.  

Sjednici nisu prisustvovali: Vanja Ćalović Marković, članica Savjeta i Sreten Radonjić, 

direktor Agencije, uz najavu odsustva. 

Sjednici su prisustvovali službenici Agencije: Mladen Tomović, načelnik Odsjeka za 

integritet i lobiranje, Stefan Radunović, načelnik Odsjeka za provjeru izvještaja o prihodima i 

imovini javnih funkcionera, Dijana Đukanović, savjetnica u Odsjeku za provjeru izvještaja o 

prihodima i imovini javnih funkcionera, i Miloš Vujošević, savjetnik u Odjeljenju za 

informacione tehnologije.  

Na osnovu člana 3 Poslovnika o radu Savjeta Agencije za sprječavanje korupcije, a u vezi 

sa članom 30 stav 5 Zakona o sprječavanju korupcije, sjednica nije bila otvorena za javnost.  

Predsjedavajuća je otvorila sjednicu i konstatovala da postoji kvorum za rad i punovažno 

odlučivanje.  

 

Za sjednicu je jednoglasno utvrđen sljedeći: 

DNEVNI RED: 

1. Prezentacija postupka potpune provjere podataka iz Izvještaja o prihodima i imovini 

državnog službenika koji ima zakonsku obavezu dostavljanja Izvještaja; i 

2. Tekuća pitanja. 

 

Jednoglasno je prihvaćen predlog direktora ASK da sjednici prisustvuju Mladen Tomović, 

Stefan Radunović, Dijana Đukanović i Miloš Vujošević. 

 

1. PREZENTACIJA POSTUPKA POTPUNE PROVJERE PODATAKA IZ IZVJEŠTAJA O 

PRIHODIMA I IMOVINI DRŽAVNOG SLUŽBENIKA KOJI IMA ZAKONSKU OBAVEZU 

DOSTAVLJANJA IZVJEŠTAJA 



 

 

Predsjedavajuća je podsjetila da je 33. sjednica Savjeta bila posvećena istoj temi, kada su 

najavljena određena unapređenja, posebno u dijelu softvera, koji bi omoguićio lakšu i 

efikasniju provjeru. Navela je da od ukupno 1158 državnih službenika koji imaju obavezu 

posnošenja izvještaja, njih 1111 su predali redovan godišnji izvještaj.Saglasnost za pristup 

bankovnim računima dalo je 837 ili 75% državnih službenika koji imaju obavezu podnošenja 

izvještaja. Protiv 47 državnih službenika su pokrenuti prekršajni postupci zbog 

nedostavljanja izvještaja, dok za sada nema pokrenutih postupaka zbog netačnih i 

nepotpunih podataka.Trenutno je 158 izvještaja u postupku potpune provjere. 

 

Na poziv predsjedavajuće, Stefan Radunović je predstavio postupak provjere i kontrole 

izvještaja o prihodima i imovini, u skladu sa Zakonom o sprječavanju korupcije i Pravilima o 

radu Agencije kojima je regulisana ta oblast. Naveo je da su izvršena tehnička unapređenja 

IT sistema, koja omogućavaju generisanje podataka iz baza institucija čiji se podaci koriste 

prilikom provjere izvještaja, što doprinosi efikasnijem postupku provjere. Takođe, jedna od 

dodatnih funkcionalnosti je i sinhronizovani uporedni pregled izvještaja javnog funkcionera 

po godinama, na osnovu kojih se mogu pratiti promjene po svim stavkama izvještaja. 

Provjera se vrši prema Godišnjem planu provjere za određen broj i kategoriju funkcionera, a 

koji se objavljuje na internet stranici Agencije. 

Nakon uvodnog izlaganja, od ukupno 1111 redovnih izvještaja državnih službenika, izabran 

je redni broj 363, kao slučajni uzorak. U bazi podataka Agencije, utvrđeno je da se radi o 

službenici Uprave carina Crne Gore. Izvještaj nije sadržao potpis kojim se daje saglasnost 

za pristup bankovim računima. 

Dijana Đukanović je izvršila postupak softverske, administrativne i potpune provjere 

predmetnog izvještaja, upoređivanjem podataka sa podacima iz Registra relevantnih 

državnih organa dostupnih Agenciji elektronskim putem, i to: Poreske uprave, Uprave za 

nekretnine, Ministarstva unutrašnjih poslova, Ministarstva saobraćaja i pomorstva, kao i na 

osnovu dostavljenih podataka Komisije za hartije od vrijednosti. 

Goranka Vučinić je postavila pitanje na koji način se pribavljaju podaci o broju državnih 

službenika koji imaju obavezu podnošenja izvještaja, koliko traje procedura provjere 

bankarskih podataka za jedno lice, zatim kako se postupa u slučaju kada podnosioci 

izvještaja pogrešno popune izvještaj, i ako naknadno dostave podatke koje nisu prijavili u 

izvještaju. Sugerisala je izradu plana provjere bankovnih računa, čime bi se ubrzala 

procedura pribavljanja podataka od banaka. 



 

Dijana Đukanović je odgovorila da organi vlasti – Uprava policije, Poreska uprava, Uprava 

carina i Uprava za inspekcijske poslove dostavljaju ažurirane spiskove o broju službenika 

koji su obveznici podnošenja izvještaja o prihodima i imovini. Podaci od banaka se 

prikupljaju na zahtjev, kojim je obuhvaćeno 20-25 lica, i da je bankama potrebno od sedam 

do 14 dana da dostave podatke. Nakon toga se vrši upoređivanje da li iznosi kredita 

odgovoraju prijavljenim podacima, da li ima neprijavljenih podataka, a isto važi i za prihode. 

Korekcije izvještaja se rade isključivo kada se radi o očiglednim tehničkim greškama, uz 

pisani zahtjev podnosioca, koji se čuva u spisima predmeta. Za dodatne podatke, 

podnosioci izvještaja dostavljaju pisano obavještenje Agenciji, koje se takođe čuva u 

spisima predmeta, dok se sadržina izvještaja ne mijenja. 

Miloš Vujošević je dodao da Registar funkcionera i državnih službenika u Informacionom 

sistemu Agencije, sadrži pojedinačne elektronske dosijee svih obveznika podnošenja 

izvještaja, koji, pored pored broja funkcija i podnijetih izvještaja, obuhvata i podatke o 

poklonima, sponzorstvima, donacijama, eventualnim postupcima i kršenju zakona, kao i 

donacijama političkim subjektima. 

 

Ristan Stijepović je ponovio da je neophodno tehnički uprostiti Obrazac izvještaja, i 

konstatovao da su vidljiva unapređenja informacionog sistema, koja omogućavaju efikasniju 

provjeru podataka. Smatra da je potrebno razmotriti mogućnost uvođenja elektronskog 

potpisa, čime bi se dodatno olakšao proces verifikacija predatih izvještaja. 

 

Na pitanje Goranke Vučinić da li Odsjek ima dovoljno kadrovskih kapaciteta, Stefan 

Radunović je odgovorio da je zbog obima posla neophodno dodatno kadrovski osnažiti 

Odsjek.  

 

Na predlog predsjedavajuće, Savjet je jednoglasno inicirao procjenu potrebe povećanja 

broja izvršilaca u Odsjeku za provjeru prihoda i imovine javnih funkcionera i državnih 

službenika koji imaju propisanu obavezu podnošenja izvještaja o prihodima i imovini.  

 

2. TEKUĆA PITANJA 

I. Predsjedavajuća je upoznala prisutne članove Savjeta da je direktor ASK dostavio 

odgovor na Prijavu koju je podnio Mladen Bojanić, broj 02-02-2139 od 2017., o 

obavezala sekretara Savjeta da isti dostavi podnosiocu prijave. 

 



 

II. Predsjedavajuća je upoznala prisutne da je Savjetu dostavljen Izvještaj Stalne misije 

Crne Gore pri Savjetu Evrope u Strazburu, u vezi sa Izvještajem sa 1287. Sastanka 

Komiteta ministara Savjeta Evrope. 

 

III. Dogovoreno je da naredna sjednica Savjeta bude posvećena II Kvartalnom izvještaju 

o radu ASK za 2017. godine.   

 

--------------- 

Prije zaključivanja sjednice, predsjedavajuća je konstatovala da je Savjet na 48. sjednici: 

- upoznao se sa postupkom provjere, Savjet se upoznao sa postupkom provjere 

podataka iz izvještaja o prihodima i imovini državnih službenika koji imaju 

obavezu podnošenja izvještaja. 

- jednoglasno konstatovao da se provjera podataka vrši u skladu sa Zakonom o 

sprječavanju korupcije i da su u okviru Informacionog sistema ASK, obezbijeđeni 

uslovi za siguran pristup podacima koji se provjeravaju. 

 

Takođe, konstatovala je da je Savjet na istoj sjednici usvoji sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

1. Savjet je inicirao da direktor ASK nparavi procjenu potrebe povećanja broja 

izvršilaca u Odsjeku za provjeru prihoda i imovine javnih funkcionera i državnih 

službenika koji imaju propisanu obavezu podnošenja izvještaja o prihodima i imovini. 

i o istom povratno informiše Savjet.  

 

Sjednica je zaključena u 12 sati i 50 minuta. 

 

Broj 00 – 2319/3 

Podgorica, 18. Jul 2017. godine 

 

    SEKRETAR SAVJETA                                                        PREDSJEDNICA SAVJETA 

 

   Aleksandra Vojinović, s.r.                                                              Goranka Vučinić, s.r. 


